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Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 16.5.2016 
 
 
 
 
     Poslanci           Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Jozef Cifranič    2. Ing. Vladimír Besler
    2. Ing. Gejza Gore   3. MVDr. Július Selecký
    3. Ing. Marián Kolesár   
    4. Ing. Peter Bobík          

               
                                        
Neprítomní členovia komisie:                 1. Jozef Fáber                                         
         
            
Ostatní prítomní:                         1. Mgr. Viera Mokáňová 
     2. Mgr. Peter Sovák  

    3. Ing. Peter Duč  
                                                                                              4. Ing. Svetlana Varhaniková  
     5. Ing. Jozef Gazdag 
     6. Eduard Janoško 
                                                                                                           
     
Priebeh rokovania: 
 

1. Otvorenie 
Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Cifranič. Program 
rokovania bol schválený jednomyseľne.  

2. Zámer zhodnotenia futbalového ihriska Slavoj Trebišov 
Materiály na rokovanie boli členom komisie zaslané elektronickou poštou. 

 Ing. Bobík žiadal informácie: 

o kto bol autorom projektu/rozpočtu podkladových vrstiev pod umelú 
trávu. Ing. Gazdag uviedol ako autora projektu Ing. Jána Staša,   

o dôvod, kvôli ktorému je plánovaný termín realizácie ihriska 
rozvrhnutý iba na rok 2016. Ing. Gazdag vysvetlil, že je výhodnejšie 
zrealizovať stavbu počas roka 2016 z dôvodu ušetrenia nákladov na 
dopravu športovcov na iné ihriská počas jarného a zimného obdobia, 

o prečo je rozpočet projektu oproti pôvodnému návrhu znížený. 
Ing. Gazdag ako dôvod uviedol zmenu realizácie podkladových 
vrstiev (uloženie podkladových vrstiev nie do zeme, ale na povrch), 

o týkajúce sa zdrojov krytia projektu. 

 V súvislosti so zdrojmi krytia projektu Ing. Duč navrhol presunúť realizáciu 
podzemných kontajnerov na dlhšie časové obdobie a teda potrebnú sumu 
vyčleniť zo schváleného prebytku 400,00 tis. € na rok 2016.    

 Ing. Gore a Ing. Kolesár prezentovali jasné stanovisko hnutia Trebišov  
Nahlas tvoriť prebytok v roku 2016, ktorý má byť prioritne  určený na 
výstavbu podzemných kontajnerov v rokoch 2017 a 2018. Ing. Gore 
odporúčal hľadať zdroje v iných položkách rozpočtu mesta.  



 Ing. Gazdag poukázal na nevyhnutnosť prijatia záväzného stanoviska zo 
strany mesta (schválenie spolufinancovania projektu) a možnosť využitia 
dotácie zo SFZ vo výške 120,00 tis. €.  Stanovisko  mesta je potrebné zaslať 
SFZ do konca mesiaca máj 2016. 

 Ing. Gore, Ing. Kolesár, Ing. Bobík navrhli vrátiť sa 
k pôvodnému/pozastavenému Uzneseniu č. 22/2016 zo dňa 2.3.2016. 

Za uvedený návrh hlasovali členovia Ing. Kolesár, Ing. Bobík, Ing. Gore, 
MVDr. Selecký, Ing. Besler.  Zdržal sa Ing. Cifranič.  

3. Rekonštrukcia miestnych komunikácií – VO 
Materiály boli zaslané elektronickou poštou.  

 Ing. Kolesár na základe objednávkového formulára vyjadril domnienku, že 
ide o opravu komunikácií a nie o rekonštrukciu, nakoľko nebude rozšírená 
alebo zmenená ich funkčnosť.  

 Ing. Duč uviedol, že nebolo možné jednoznačne určiť, či sa jedná o opravu 
alebo rekonštrukciu a preto už skôr požiadal o stanovisko kompetentné osoby 
z odd. výstavby a majetku, ktoré potvrdili, že sa jedná o rekonštrukciu. 

 Mgr. Sovák navrhol členom komisie schváliť návrh, ktorý by poslancom MsZ 
odporúčal zrušiť uznesenie MsZ č. 44/2016 zo dňa 18.4.2016 a schváliť nové 
uznesenie v nasledujúcej podobe: 
A/ zrušuje: 

Uznesenie č. 44/2016 zo dňa 18.4.2016 
B/ schvaľuje: 

a) v súlade s uznesením Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 92/2015 
zo dňa 5.10.2015 zámer na opravu miestnych komunikácií  s 
predpokladanou hodnotou stavebných prác 46 605 EUR bez DPH; 
55 926 EUR s DPH, podľa zoznamu komunikácií uvedeného 
v Prílohe č. 2 tohto uznesenia, 

b) verejné obstarávanie na podlimitnú zákazku s názvom – Oprava 
miestnych komunikácií, s predpokladanou hodnotou zákazky 
46 605 EUR bez DPH, resp. 55 926 EUR s DPH, pri ktorom sa 
použije postup prostredníctvom elektronického trhoviska a ktoré sa 
zrealizuje podľa Prílohy č. 3 tohto uznesenia. 

Za uvedený návrh hlasovali členovia jednomyseľne.  

4. Zámer prenajať nehnuteľný majetok mesta z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa 
Materiály na rokovanie boli členom finančnej komisie zaslané elektronickou poštou.  

 Mgr. Mokáňová v súvislosti s návrhom zmluvy o prenájme nebytových 
priestorov (Zimný štadión) tlmočila požiadavku nájomcu – HK 2016 
Trebišov o uzatvorenie zmluvy na dobu štyroch rokov. V súvislosti 
s uvedeným Ing. Bobík navrhol ponechať dobu nájmu na jeden rok 
a prípadné vzťahy medzi sponzorom a HK 2016 Trebišov dojednať 
v osobitných zmluvných podmienkach.  

 Ing. Besler mal výhradu k predmetu nájmu. V článku 1, bod 2 navrhol presne 
špecifikovať, ktoré priestory budú predmetom nájmu a taktiež prenájom 
služieb spojených s údržbou ľadu.  

 Členovia komisie odporúčajú MsZ schváliť zámer prenajať nehnuteľný 
majetok mesta z dôvodu hodného osobitného zreteľa a zmluvu po 
zapracovaní vznesených pripomienok.  

Za uvedený návrh hlasovali členovia jednomyseľne.  



5. Rôzne 
 MVDr. Selecký  sa pýtal, na spôsob vymáhania dlhov na nájomnom za 

nebytové priestory a či sa využíva inštitút záložného práva. Upozornil tiež na 
výšku dlhov firmy  ARMON s.r.o.  

 Ing. Duč uviedol, že sa zasielajú výzvy a následne exekúcie. Inštitút 
záložného práva sa však nevyužíva.  

 Ing. Gore vo veci interpelácie v súvislosti s právnym posúdením verejného 
obstarávania verejného osvetlenia požadoval doplnenie tohto materiálu. 
Materiál končí stranou č. 11  a vznikol dojem, akoby mal pokračovať ďalej. 
V prípade, že materiál pokračuje ďalej, žiadal ho doručiť v plnom znení.  

 Ing. Gore požiadal o zaslanie stanoviska všetkým poslancom z rokovania 
medzi mestom a Ministerstvom hospodárstva SR vo veci ukončenia činnosti 
firmy Blika v Priemyselnom parku Trebišov.   

 Ing. Kolesár a Ing. Gore sa pýtali na spôsob tvorby prebytku a riadenia 
financií v priebehu roka 2016. Ing. Duč vysvetlil, že sa zaviedla séria 
úsporných opatrení naprieč strediskami a oddeleniami MsÚ. 

 Ing. Kolesár sa zaujímal o čerpanie kontokorentného úveru. Ing. Duč objasnil, 
že vedenie mesta má záujem čerpať kontokorent v čo najkratšom období 
a teda šetriť na úrokoch. 

 MVDr. Selecký mal otázku, či Divadlo G dostáva od mesta dotáciu na 
činnosť. Mgr. Sovák odpovedal, že mesto neposkytuje Divadlu žiadnu 
dotáciu a navyše divadlo platí za prenájom priestorov MsKS. 

 MVDr. Selecký navrhol, aby Ing. Duč objasnil poslancovi MsZ F. Tomkovi 
nejasnú interpretáciu informácie týkajúcej sa využívania verejného 
priestranstva a zoznamu dlžníkov, ktorá bola uverejnená v informatívnej 
správe fin. komisie zo dňa 14.4.2016. 

 Ing. Bobík žiadal pripraviť na riadnu komisiu aktuálne čerpanie rozpočtu.   

6. Diskusia  
Neboli vznesené žiadne návrhy, postrehy, pripomienky. 

7. Záver  
V závere rokovania sa predseda Ing. Cifranič poďakoval všetkým zúčastneným za 
účasť a rokovanie ukončil.  

 
V Trebišove, dňa 17.5.2016 
 
Zapísal: Ing. Peter Duč, tajomník komisie 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 


